



مجموعة الوجيه للمحاماة والإستشارات القانونية Al Wageh Group For Advocates & legal Advisors

محامون - موثقون - محكمون lawyers-documentation-arbitrations

بسم الله الرحمن الرحيم

السيرة الذاتية لمجموعة الوجيه للمحاماة والاستشارات القانونية

الاسم: الوجيه للمحاماة والاستشارات القانونية

رئيس مجلس الإدارة : الدكتور/ عبد الله بن فيصل بن صالح وجيه

محامي لدى وزارة العدل – موثق معتمد بوزارة العدل – عضو أساسي بالهيئة العامة للسعوديين – محكم دولي لدى مركز مكة – محكم دولي لدى هيئة محكمي الاكاديمية الدولية.

المركز الرئيسي: محافظة جدة / طريق الملك / برج الشاشة – الدور (19) – مكتب (1902)

فرع جدة / حي السلامة / شارع قريس / مبنى دليل الأعمال / الدور (4) مكتب (403)

أرقام التواصل

00966555593180-00966504547123

البريد الإلكتروني: alwageh@hotmail.com

الفروع

جدة - مكة المكرمة - ينبع - لندن-عمان



مجموعة الوجيه للمحاماة والإستشارات القانونية Al Wageh Group For Advocates & legal Advisors

محامون - موثقون - محكمون lawyers-documentation-arbitrations

الخدمات التي تقدمها المجموعة

- 1- قانونية
- 2- محاسبية
- 3- إدارة أملاك
- 4- خدمة الشركات
- 5- الوكالات التجارية العالمية
- 6- التحكيم الدولي والمحلي

مقتطفات عن أهم القضايا والعملاء

• الشركات:

(شركة البحر الأبيض المتوسط العالمية)، (شركة الامداد الغربي)، (شركة الثروات المتحدة) (شركة مصنع القبرصي المحدودة)، (شركة المصنع العربي للمنتجات الحديدية) (شركة مصنع المنار لزيوت التشحيم)، (شركة ميرام الخليج التجارية) (شركة بن داود القابضة (الدانوب))، (شركة مطعم عريكة عم قاسم لتقديم الوجبات) (شركة المهمة الصعبة للمقاولات) (شركة الرضا)

• المؤسسات:

(مؤسسة مسار أبحر)، (مؤسسة إبداع الصخور)، (مؤسسة الزارعون للمقاولات)

- حفاظا على السرية التامة للعملاء نذكر الصفات الاعتبارية لهم:-
- أصحاب السمو الملكي الأمراء
- نخبة من رجال الاعمال
- نخبة من الشخصيات العامة والمعروفة لدى المجتمع
- مستثمرين من بريطانيه و كندا
- إدارة أملاك وورثة أكبر العائلات



مجموعة الوجيه للمحاماة والإستشارات القانونية Al Wageh Group For Advocates & legal Advisors

محامون - موثقون - محكمون lawyers-documentation-arbitrations

- المجموعة لديها قاعدة عريضة من العملاء والقضايا التي يقترب عددهم من نشأتها حتى الآن ألف عميل ما بين الشركات وأصحاب السمو ورجال الاعمال والعلماء اصحاب القضايا المتنوعة كما تقوم بالأدوار الاحترافية لتقديم الاستشارات القانونية للشركات والمؤسسات من منطلق العقود السنوية ومن أهم الاعمال التي تقوم بها:

- 1- صياغة العقود بكافة أنواعها ومراجعتها
- 2- تقديم الاستشارات القانونية في كافة المجالات.
- 3- اعداد اللوائح الداخلية والهيكل التنظيمي للمنشأة
- 4- تسجيل العلامات والاسماء التجارية وبراءات الاختراع وانشاء شركات والافراد للاستثمار.
- 5- اعداد لوائح الادعاء واللوائح الاعتراضية امام الجهات القضائية والتنفيذية.
- 6- تأسيس الشركات وما يطرأ عليها من تعديل بدخول أو خروج شريك أو إنقاص رأس المال.
- 7- تمثيل المنشأة في حالة الطلب أمام الجهات القضائية
- 8- حضور الاجتماعات مع مالك المنشأة أو ممثلها لتقديم المشورة والرأي القانوني بشكل مباشر عند ابرام عقود الصفقات التجارية المحلية والاقليمية والدولية
- 9- تحصيل كافة حقوق المنشأة من ديون ثابتة ومطالبات مالية لدى الغير
- 10- إدارة الاملاك من نقل ملكيات العقار وعقود الايجار ومتابعتها واستلام مستحقاتها.

فإن كان من صواب وتوفيق فمن الله عز وجل وان كان من خطأ فمن أنفسنا ، والله الموفق ،،



رئيس مجلس الإدارة

المحامي الدكتور / عبد الله فيصل وجيه



مجموعة الوجيه للمحاماة والإستشارات القانونية Al Wageh Group For Advocates & legal Advisors

محامون - موثقون - محكمون lawyers-documentation-arbitrations

In the name of Allah, the Merciful

Biography of Al Wageh Group for Advocates and Legal Advisors

Name: Al Wageh Office, Advocates and Legal Advisors

Chairman: Dr. Abdullah Faisal Saleh Wageh

Lawyer at the Ministry of Justice - Certified Notary in the Ministry of Justice - Key Member of Saudi Bar Association - International Arbitrator at Makkah Center - International Arbitrator at the International Academy for Mediation and Arbitration.

Head Office: Jeddah Governorate / King Road - King Road Tower, Floor (19) - Office (1902)

Branche of Jeddah: Jeddah Governorate / Al-salama Road - Business Directory Building, Floor (4) - Office (403)

Phone Numbers:

+96655593180 - +966504547123

E-mails: alwageh@hotmail.com

Branches

Jeddah-Makkah - Yanbu -Oman- London

Services provided by the Group

1. Legal
- 2- Accounting
- 3 - Property Management
- 4- Companies service
5. Global commercial agencies
6. International and local arbitration

* Highlights of the most important cases and clients Companies:

(The Mediterranean international Company), (Western Supply Company), (Altharawat Almotahedah Company), (Rock innovation Est.) (Al-Manar Factory for Lubricating Oils),(Ahmed Sadiq Naguib Mustafa Company), (Arab Factory for iron Products), (Miram Al Khaleej Trading Company) , (Masar Abhar Contracting Company),(Almohema Alsaaba Company and (Alredah company).



مجموعة الوجيه للمحاماة والإستشارات القانونية Al Wageh Group For Advocates & legal Advisors

محامون - موثقون - محكمون lawyers-documentation-arbitrations

***in order to maintain the confidentiality of customers, we mention only their legal qualities:**

- Royal Highness princes.
- Elite businessmen
- An elite of public figures known to the community.
- Investors from Britain and Ireland.
- Managing the property of heirs of the largest families.

*** The group has a broad base of clients and cases. There are about thousand clients since its inception among major companies, royal Highnesses, businessmen and other customers. Moreover, it does a professional role in giving legal advice to companies and institutions on the basis of annual contracts. The most important work we do is:**

- 1- Formulating and reviewing contracts of all types.
- 2- Providing legal consultations in all fields.
3. Preparing the internal regulations and organizational structure of the establishment.
4. Registration of trademarks, trade names, patents, establishment of companies and individuals for investment.
- 5 - Preparing the prosecution and intercepting regulations before the judicial and executive bodies.
- 6 - The establishment of companies and the amendment of partner entry or exit and capital increase or decrease.
- 7 - Representation of the enterprises before the judicial authorities.
8. Attending meetings with the establishment owner or representative to provide legal opinion and advice directly when concluding local, regional and international business contracts.
- 9 - Collection of all the establishment rights of fixed debts and financial claims from others.
- 10 - Management of properties including property transfer, lease contracts, following-up and receipt of dues.



**Chairman of Board of Directors
Attorney Dr. Abdullah Faisal Wageh**